To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 26-10-2023 01:03:26 PM Subject: Retraction of Resignation Disclosure	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 26-10-2023 01:03:26 PM الموضوع: افصاح تراجع عن استقالة
"Regarding disclosure instructions and in reference to the previous disclosure issued in letter number (1/27/1644), which pertains to the resignation of Mr. Amer Abedul qader Amin Beidas, Manager of the Compliance and Internal Control Unit, we wish to inform you that a request for retraction of the resignation was made on the date 26/10/2023, and the retraction has been approved."	بالإشارة الى تعليمات الافصاح و في ما يتعلق بالافصاح السابق الصادر بكتاب رقم (ت ج 1644/27/1) و المتعلق باستقالة مدير وحدة الامتثال و الرقابة الداخلية السيد عامر عبد القادر امين بيدس نود اعلامكم انه قد تم طلب التراجع عن الاستقالة بتاريخ 2023/10/26 و تم الموافقة على سحب الاستقالة
26-10-2023	26-10-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: amer beidas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: amer beidas